

Press Release

Parliamentary Assembly Communication Unit

Ref: 061b06

Tel: +33 3 88 41 31 93

Fax :+33 3 90 21 41 34

pace.com@coe.int

internet: www.coe.int/press



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia and Montenegro
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

PACE President to make official visit to Greece

Strasbourg, 06.02.2006 – Greece's contribution to stability in the region, the prospects for a settlement of the Cyprus problem and the promotion of intercultural and inter-faith dialogue are some of the issues which René van der Linden, President of the Council of Europe Parliamentary Assembly (PACE), will be addressing during his official visit to Greece from 7 to 10 February 2006.

The visit comes in response to an invitation by the Speaker of the Greek Parliament, Anna Benaki, with whom Mr van der Linden will be holding talks on Thursday 9 February. On the same day he will be meeting the President of the Republic, Karolos Papoulias, Prime Minister Konstantinos Karamanlis and Foreign Minister Petros Molyviatis, as well as representatives of the country's main political parties.

During his visit Mr van der Linden will also address a joint meeting of the Greek Parliament's Defence and Foreign Affairs, European Affairs and Justice Committees. On 7 February he will participate alongside the Prime Minister in the launch of the "Citizen in Deed" voluntary organisation.

Press contact:

Francesc Ferrer, PACE Communication Unit, mobile: +33 6 30 49 68 22

Visite officielle du Président de l'APCE en Grèce

Strasbourg, 06.02.2006 – La contribution de la Grèce à la stabilité dans la région, les perspectives de règlement du problème chypriote et la promotion du dialogue interculturel et inter-religieux figurent parmi les thèmes que le Président de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), René van der Linden, abordera lors de sa visite officielle en Grèce du 7 au 10 février 2006.

La visite répond à l'invitation de la Présidente du Parlement grec, Anna Benaki, avec qui le Président s'entretiendra le jeudi 9 février. Le même jour, il rencontrera également le Président de la République, Karolos Papoulias, le Premier Ministre, Konstantinos Karamanlis, et le Ministre des Affaires étrangères, Petros Molyviatis, ainsi que des représentants des principaux partis politiques du pays.

Au cours de sa visite, le Président s'adressera également à une session commune des Commissions de défense et des affaires étrangères, des affaires européennes et de la justice du Parlement grec. Le 7 février, René van der Linden participera également, en compagnie du Premier Ministre, au lancement de l'organisation de volontariat « Citizen in Deed ».

Contact presse :

Francesc Ferrer, Unité de communication de l'APCE, portable +33 6 30 49 68 22

The Parliamentary Assembly brings together 315 members from the national parliaments of the 46 member states.

President: René van der Linden (Netherlands, EPP/CD); Secretary General of the Assembly: Bruno Haller.

Political Groups: SOC (Socialist Group); EPP/CD (Group of the European People's Party); ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); EDG (European Democratic Group); UEL (Group of the Unified European Left).